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Zápis ze zasedání Akademického senátu Divadelní fakulty JAMU 

ze dne 10. listopadu 2022 
 
 
Přítomní senátoři (8): doc. Mgr. Igor Dostálek, BcA. Natálie Janderová, BcA. Martin Modrý, doc. 
MgA. Lukáš Rieger, Ph.D., prof. MgA. Hana Slavíková, Ph.D., Mgr. Petr Svozílek, doc. MgA. Jan 
Šotkovský, Ph.D., MgA. BcA. Petra Vodičková, Ph.D., 
 
Omluvení senátoři (1): BcA. Stanislav Čaban, 
 
Přítomní hosté (2): doc. Mgr. Petr Francán (děkan DF), Mgr. Anna Lahodová (vnější vztahy). 
 
 
Zahájení 
Předsedkyně AS DF Petra Vodičková přivítala senátory a hosty a přítomné senátory. Konstatovala, že 
zasedání AS DF bylo svoláno v souladu s Jednacím řádem AS DF a prohlásila Akademický senát 
Divadelní fakulty JAMU za usnášeníschopný. Zároveň přivítala novou studentskou členku AS DF JAMU, 
BcA. Natálii Janderovou, která nahradila MgA. Šimona Petáka po ukončení jeho členství.  
Předsedkyně přislíbila, že vyhotoví zápis osobně a následně představila program zasedání, který vzali 
přítomní senátoři na vědomí. 
 
Program:  

1. Zahájení 
2. Různé 

 

Program zůstal beze změn a byl jednomyslně odsouhlasen. 

1. Různé 
Byl diskutován dopis od „Eko buňky“ o plánované okupační stávce, který byl rozeslán napříč 
akademickou obcí DF JAMU, ale nedorazil všem (některým se ocitl ve SPAMu). Studentští senátoři se 
vyjádřili, že o akci ví a mají nějaké povědomí o akci především z FB, ale bez jakýchkoliv hlubších 
informací, jak má akce samotná probíhat. AS DF diskutoval aspekty avizované okupační stávky a 
vyjádřil rozpaky nad neorganizovaností akce. 
Na podnět (doc. Dostálek) bylo předsedkyní prověřeno (přes OVIS JAMU), že všichni kandidáti na 
senátory obdrželi mail s informací týkající se jejich kandidatury, což bylo kvitováno s povděkem.  
Na závěr posledního jednání AS DF JAMU v tomto složení poděkovala dr. Vodičková všem členům za 
jejich práci v senátu, a především za jejich aktivní přístup v poměrně komplikovaném období. Také 
ocenila důvěru a podporu, kterou ji – jakožto předsedkyni AS DF JAMU – kolegové projevovali. 
 
 
 

Zápis vypracovala 10. listopadu 2022 P. Vodičková 
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